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Den otevřených dveří na Lékařské fakultě UK v Hradci
Králové
Dne 10.1. 2004 proběhl na Lékařské fakultě v Hradci Králové již tradiční Den otevřených dveří. Přestože se jedná
o akci určenou primárně pro středoškolské uchazeče z východočeského regionu, mezi zhruba 280 účastníky o
magisterské studium bylo i velké množství zájemců z celé České republiky i ze Slovenska. Paralelně probíhal
program i pro adepty studia ošetřovatelství, kde možnosti seznámit se se svou budoucí školou využilo asi 40
středoškoláků.
Na uvítanou zhlédli návštěvníci film o historii a současnosti fakulty, který byl natočen k 50. výročí jejího založení. Po
úvodní informaci o typech studijních programů, struktuře studia a průběhu přijímacích zkoušek vystoupili zástupci
některých kateder a ústavů, aby upřesnili požadavky, které jsou na uchazeče při přijímacím řízení kladeny a aby
zodpověděli případné dotazy zájemců.
Naši budoucí studenti se dále dozvěděli také o možnostech zahraničních prázdninových stáží, o naší dlouhodobé
spolupráci s Mayo Clinic v Rochesteru a Univerzitou v Liverpoolu, kam každoročně vycestuje několik studentů za
finanční podpory fakulty. Zájem vzbudily i informace o programu Socrates/Erasmus a o studentské vědecké činnosti
- od prvního ročníku mohou posluchači pracovat na výzkumných projektech na jednotlivých katedrách podle svého
zájmu. Nejvíce dotazů se však soustředilo na letošní novinku - možnost přijetí špičkových uchazečů bez přijímacího
řízení (tato varianta se týká studentů, jejichž průměr na střední škole nepřesáhl za celou dobu studia 1,10).
Zájemci o studium pak měli možnost navštívit jednotlivé katedry jako anatomii, biochemii, biologii, fyziologii a
histologii, kde se seznámili s prostředím, ve kterém se budou během prvních dvou let svého působení na fakultě
pohybovat.
Hodnocení dne otevřených dveří samotnými zájemci bylo vesměs kladné. Na organizačním zajištění se kromě
zaměstnanců fakulty poprvé podíleli také studenti - zástupci Asociace studentů medicíny, kteří mohli zodpovědět
i dotazy týkající se života studentů na kolejích a dalších aktivit, o kterých my jako učitelé často nemáme mnoho
informací.
Na závěr nezbývá než popřát zájemcům hodně štěstí u přijímacích zkoušek a naší Alma mater hodně skutečně
nadaných a svědomitých studentů v příštím prvním ročníku.

V Hradci Králové, 27. 1. 2004
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